
    

SCHRIFTELIJKE  VRAAG
Indiener: Kevin Hauser (VVD)

Datum indiening vraag: 15-6-2020

Datum verzending antwoord: 29-06-2020

Formulering: dorps- en kulturhuzen in Berkelland
Ondernemers zijn erg belangrijk voor o.a. de leefbaarheid en het sociale aspect in 
onze kernen. Niet zonder reden dat we ons als VVD voor deze groep in het bijzonder 
hebben ingezet tijdens de coronacrisis. 

Een ander niet te onderschatten orgaan voor de leefbaarheid en het sociale aspect, 
zijn de dorpshuizen. Naar aanleiding van de noodkreet vanuit Dorpshuizen en Kleine 
Kernen Gelderland (DKK), hebben wij contact gezocht met verschillende dorps- en 
kulturhuzen in Berkelland. Er is een wisselend beeld omtrent de grootte van schade 
door de coronacrisis en de daarbij behorende inkomstenstop of -mindering, maar het 
gezamenlijke geluid is wel dat er schade is geleden. 

De DKK is door de provincie doorverwezen naar de gemeenten waar zij gevestigd zijn, 
om daar aan de bel te trekken voor eventuele ondersteuning. Dat vinden wij als VVD 
een juiste lijn en willen daarom duidelijkheid omtrent de status van de dorpshuizen en 
de gedachten van het college omtrent deze huizen.  

1. Is er vanuit de gemeente al contact geweest met de dorpshuizen en heeft de 
gemeente in die lijn zicht welk dorpshuis welke schade lijdt als gevolg van de 
coronacrisis en wat daarvan voor het desbetreffend huis en de leefbaarheid in 
desbetreffende kern?

Antwoord: 
Ons gebiedsteam heeft regelmatig contact met de diverse dorpshuizen. Bij de 
aanvang van de Coronacrisis heeft het  gebiedsteam een extra rondje 
gemaakt. En onlangs heeft het gebiedsteam de dorpshuizen er nog twee maal 
op gewezen dat door toedoen van DKK en onze P-10 (zie brief aan Minister 
Wiebes) de dorpshuizen in aanmerking kunnen komen voor  € 4.000,- vanuit 
de TOGS-regeling (Tegemoetkoming schade Covid-19). Deze sloot afgelopen 
vrijdag, vandaar dat wij er extra aandacht voor hebben gevraagd. 

2. Is er al gedacht over hoe gemeente Berkelland deze huizen kan bijstaan, 
bijvoorbeeld door geen OZB te heffen of een andere constructie die er toe leidt 
dat dorpshuizen geen concessies hoeven doen die ten koste gaan van de 
leefbaarheid van de kleine kernen? Zo nee, wanneer verwacht u hierin 
voortgang?

Antwoord:
Jazeker! We leveren maatwerk in diverse opzichten. Zo verlenen we 
bijvoorbeeld uitstel van de verplichting om de subsidie maatwerk dorpshuizen 
te verantwoorden omdat besturen van dorpshuizen vanwege Corona niet 
bijeen komen. Ook bij andere rekeningen die open staan wachten we even af 
en gaan we niet gelijk over tot aanmaningen. Wanneer er op dit moment 
problemen zijn met het betalen van belastingen dan gaan we daarover in 
gesprek. 
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3. Vanuit de provincie is een geldbedrag toegekend aan de gemeente ter 
financiële ondersteuning bij het oplossen van gevolgen van de coronacrisis. 
Kan en is de gemeente van plan de dorpshuizen met een deel van dit geld bij 
te staan, met oog op wat hierboven is gesteld?

Antwoord:
Het bedoelde bedrag is aangevraagd en toegekend. Zie hiervoor de 
betreffende beschikking. De financiële baten en lasten nemen we mee in de 
komende bestuursrapportage en er is een subsidieregeling in voorbereiding 
die door het college wordt vastgesteld met daarin duidelijke criteria en 
bedragen. We brengen inmiddels de exacte situatie in beeld. Op dit moment is 
de verwachting gerechtvaardigd dat boven op de TOGS-regeling nog meer 
compensatie nodig is voor dorpshuizen. 
In BerkelBericht van 1 juli staat een artikel dat refereert aan de mogelijkheid 
voor andere verenigingen die in noodlijdende financiële omstandigheden 
verkeren om zich de komende twee weken te melden. 

Toelichting:
1. Schriftelijke vragen worden kort en duidelijk geformuleerd. 
2. Het antwoord volgt binnen 14 dagen nadat ze zijn ingediend bij de griffie. 
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken

plaatsen. Bij elke nieuwe vraag kunt u d.m.v. de tabtoets een nieuwe regel 
aanmaken. Het antwoord zal dan geplaatst worden bij de desbetreffende vraag. 

 


